
 
 

КРОПИВНИЦЬКА МІСЬКА  РАДА 

 

 

П Р О Т О К О Л  № 12 

 

засідання постійної комісії з питань охорони здоров’я, освіти, 

соціальної політики, культури та спорту 

 

 

від 28 січня 2022 року                                    м. Кропивницький 

 
 

Склад комісії - 6 осіб 

 

 

Присутні:  

 

Голова комісії                                                 

 

 

Чередніченко Н.Ю. 

  

Члени комісії: 

 

 

Відсутні:  

 

Мороз О.А., Романів Л.П., 

Ніжнікова А.О. 

 

Ткаченко О.В. – заступник голови комісії, 

Артюх О.І. – секретар комісії; 

  
Запрошені: 

 

 

Гурський В.В. – начальник управління молоді 

та спорту Кропивницької міської ради; 

Данова Г.І. – головний бухгалтер управління 

культури і туризму Кропивницької міської 

ради; 

Колюка – секретар міської ради; 

Костенко Л.Д. – начальник управління освіти 

Кропивницької міської ради; 

Масло Л.Я. – начальник управління апарату 

Кропивницької міської ради; 

Царан С.О. – т.в.о. начальника управління  

культури і туризму Кропивницької міської 

ради; 

Шершнюк А.А. – начальник відділу правового 

забезпечення юридичного управління 

Кропивницької міської ради 
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СЛУХАЛИ: 

 

 

Чередніченко Н.Ю., яка запропонувала 

перелік питань до порядку денного засідання 

постійної комісії 

 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного наступні 

питання: 

  

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

№ 

з/п 

Номер 

проєкту 

рішення/листа 

Назва питання 
Прізвище, ініціали, 

посада доповідача 

1. 1 

1. 
 

 

№ 17 

від 27.01.2022 

 

 

 

 

 

 

№ 52/20/01-48 

26.01.2022  

Про виконання протокольного 

доручення постійної комісії від 

10.12.2021 протокол № 11 щодо 

співпраці з територіальними 

громадами щодо 

міжбюджетних трансфертів у 

сфері надання послуг з освіти, 

культури, спорту для дітей 

дошкільного та шкільного віку, 

які не проживають на території 

Кропивницької територіальної 

громади  

інформують: 

Шершнюк А.А., 
начальник відділу 

правового забезпечення 

юридичного управління,  

 

Костенко Л. Д., 
начальник управління 

освіти 

Гурський В.В., 
 начальник управління 

молоді та спорту, 

 

Царан С.О., т.в.о. 

начальника управління 

культури і туризму 

2.  

2. 

1018 

 

Про розгляд проєкту рішення 

«Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 

02.02.2021 № 46 «Про 

затвердження Регламенту 

Кропивницької міської ради 

восьмого скликання»  

громади 

 

Шершнюк А.А., 
начальник відділу 

правового забезпечення 

юридичного управління,  

 

 

3.  

3. 990 

доопрацьований 

Про розгляд проєкту рішення 

«Про затвердження 

перспективного плану роботи 

міської ради на 2022 рік» 

 

Масло Л. Я., 
 начальник управління 

апарату міської ради 

http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/36067-pr_rish_1018_14-01-2022.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/35884-pr_rish_990_29-12-2021.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/36269-pr_rish_990_26-01-2022.pdf
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4.  

4. 
 1059 

 

Про розгляд проєкту рішення 

«Про визначення замовника 

реконструкції стадіону 

«Юність» 

 

Гурський В.В., 
 начальник управління 

молоді та спорту  

5.  

5. 
 970 

доопрацьований 

Про розгляд проєкту рішення 

«Про організацію пільгового 

харчування учнів та вихованців 

в закладах освіти та окремі 

питання щодо організації 

харчування на 2022 рік» 

 

Костенко Л.Д., 
 начальник управління 

освіти 

6.  

6. 
 

974 

Про розгляд проєкту рішення 

«Про перейменування закладів 

позашкільної освіти» (3 

заклади) (додатки в 

електронному вигляді)  

 

Костенко Л.Д., 
начальник управління 

освіти 

7.  

 

7. 
 

975 

Про розгляд проєкту рішення 

«Про перейменування закладів 

позашкільної освіти»                   

(2 заклади) (додатки в 

електронному вигляді) 

 

Костенко Л.Д., 
начальник управління 

освіти  

8. 8 

8. 

 

Про інформацію щодо 

діяльності постійної комісії 

Кропивницької міської ради з 

питань охорони здоров'я, 

освіти, соціальної політики, 

культури та спорту за 2021 рік 

 

Чередніченко Н. Ю., 

голова постійної комісії 

 

Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Шершнюка А.А., який повідомив присутнім про виконання п.1,3 

резолютивної частини протокольного доручення постійної комісії з питань 

охорони здоров’я, освіти, соціальної політики, культури та спорту від 10.12.2021 

протокол № 11 «Про співпрацю з територіальними громадами щодо 

міжбюджетних трансфертів у сфері надання послуг з освіти, культури, фізичної 

культури і спорту для дітей дошкільного та шкільного віку, місце проживання 

яких не зареєстровано на території Кропивницької територіальної громади» і  

відповідно до доручення представив на розгляд комісії проєкт рішення 

Кропивницької міської ради «Про співпрацю з територіальними громадами щодо 

міжбюджетних трансфертів у сфері надання послуг з освіти, культури, фізичної 

культури і спорту для дітей дошкільного та шкільного віку, місце проживання 

http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/36150-pr_rish_1059_18-01-2021.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/35637-970-20211214.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/36068-pr_rish_970_14-01-2022.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/35739-974-20211216.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/35740-975-20211216.pdf
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яких не зареєстровано на території Кропивницької територіальної громади» та 

запропонував затвердити примірну форму договору «Про міжбюджетний 

трансферт у 2022 році коштів субвенції з бюджету (назва органу місцевого 

самоврядування (далі ОМС)) до бюджету  Кропивницької міської територіальної 

громади у сфері надання послуг з освіти, культури, фізичної культури і спорту для 

дітей дошкільного та шкільного віку, місце проживання яких не зареєстровано на 

території Кропивницької територіальної громади». 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 

Гурський В.В., Костенко Л.Д., Царан С.О. та Данова Г.В., які 

проінформували присутніх, що спілкуючись з головами різних громад, де 

зареєстрована найбільша кількість дітей щодо вирішення вищезазначеного 

питання зробили висновок, що громади не готові підписувати угоди, мотивуючи 

тим, що в усіх громадах є загальноосвітні, спортивні і  навіть художні, музикальні 

школи, в яких проводяться заняття на місцях. В багатьох громадах зазначають:  

якщо батьки хочуть додаткові навчання для своїх дітей, то це проблема не громади, 

а батьків, тому що ці послуги в місті недешеві і на виділені дотації та субвенції  

вони можуть провести заходи для всієї громади, а не для конкретної дитини, яка 

не проживає, а лише зареєстрована на  території громади. 

Також начальники управлінь зазначили, що вивчили та зібрали статистику 

по дитячим садочкам, загальноосвітнім школам, школам мистецтв, спортивним, 

музикальним, художнім школам, виходячи з кількості одержувачів послуг, 

зареєстрованих на території інших територіальних громад та з’ясували, що 

вартість перебування у закладі міста Кропивницького однієї дитини у 2022 році 

по кожному закладу різна, найвища вартість становить 4008 грн., тому громади не 

погоджуються виділяти такі кошти, так як 70-80% батьків та дітей зареєстровані 

в громаді, але працюють в місті, проживають на квартирах  у місті або возять дітей 

до міста в дитячі садочки, школи та інші заклади.  

 

Романів Л.П., яка зазначила, що необхідно звернути увагу на те, куди 

сплачують податки батьки, місце проживання яких не зареєстровано на території 

Кропивницької територіальної громади, але діти яких навчаються в закладах міста 

Кропивницького. Можливо батьки повинні взяти довідки з податкової, з місця 

роботи або зібрати пакет документів, який підтверджує сплату податків, для 

забезпечення дітям належного рівня надання послуг у сфері освіти, культури, 

фізичної культури і спорту. 

 

Колюка О.С., який звернув увагу присутніх, що розглядаючи 

вищезазначене питання необхідно утриматись від коментарів стосовно того,  

підуть чи не підуть громади на співпрацю, будуть чи не будуть укладати договори 

про співпрацю щодо міжбюджетних трансфертів у сфері надання послуг з освіти, 

культури, спорту для дітей дошкільного та шкільного віку, які не проживають на 

території Кропивницької територіальної громади, це питання часу і потрібно 



5 

 

працювати у цьому напрямку, проводити роз’яснювальну роботу з громадами.  

Необхідно розуміти, чому діти йдуть навчатися в місто, тому що сільські  

громади не можуть забезпечити їм того рівня надання послуг, які вони отримають 

у місті, та надав роз’яснення, що відповідно до діючого законодавства, а саме: до 

вимог пункту 20 розділу VІ «Прикінцеві та перехідні положення» та вимог 

пункту 5 частини другої статті 101 бюджетного Кодексу України передбачено 

можливість компенсації витрат на надання вищезазначених послуг дітям, які 

проживають за межами обласного центру за рахунок бюджетів громад, в яких 

вони проживають,  шляхом укладання договорів про міжбюджетні трансфери. 

Тому є всі правові підстави для здійснення міжбюджетних трансфертів між 

бюджетами територіальних громад, що закріплено в статті 93, де зазначається:  

якщо на території громади немає відповідних закладів, в яких діти можуть 

навчатися або отримати послуги, за потребою та вищі за якістю, громада може 

укласти угоди з іншими громадами, де є такі заклади і послуги. Це справа не 

батьків, а справа громад, де зареєстровані батьки і діти, забезпечити дітей 

дошкільного та шкільного віку належним рівнем послуг у сфері освіти, культури, 

фізичної культури і спорту та інше.  

 Стосовно розгляду питання щодо сплати податків батьками, діти яких 

отримують  послуги у сфері освіти, культури, фізичної культури і спорту у місті 

Кропивницькому, але не проживають на території Кропивницької територіальної 

громади можна вирішити на стадії обрахунків, де сплачують податки батьки, 

наданням інформації з місця роботи батьків. Якщо батьки працюють у місті і 

сплачують податки за місцем роботи, сплачують ПДФО  у місті, то можна вважати, 

що за дитину вже сплачено в місті. 

Ці всі питання можуть вирішуватись цивілізовано, відповідно до  

Бюджетного кодексу України і обговорюватись при укладанні проєкту договору 

«Про співпрацю з територіальними громадами щодо міжбюджетних трансфертів 

у сфері надання послуг з освіти, культури, фізичної культури і спорту для дітей 

дошкільного та шкільного віку, місце проживання яких не зареєстровано на 

території Кропивницької територіальної громади». 

Тому є надія, що всі свідомі громади, які дбають про своїх мешканців будуть 

добровільно укладати договори про співпрацю. 

 

В обговоренні питання взяли участь: Колюка О.С., Чередніченко Н.Ю., 

Романів Л.П., Шершнюк А.А., Гурський В.В., Костенко Л.Д., Царан С.О. та 

Данова Г.І.  

 

За результатами обговорення голова постійної комісії поставила на 

голосування наступну пропозицію: 

1. Взяти до відома інформацію, зазначену у листах від 27.01.2022 № 17 та 

від 26.01.2022 № 52/20/01-48 «Про виконання протокольного доручення», п.1,3 

резолютивної частини постійної комісії з питань охорони здоров’я, освіти, 

соціальної політики, культури та спорту від 10.12.2021 протокол № 11 «Про 

співпрацю з територіальними громадами щодо міжбюджетних трансфертів у 
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сфері надання послуг з освіти, культури, фізичної культури і спорту для дітей 

дошкільного та шкільного віку, місце проживання яких не зареєстровано на 

території Кропивницької територіальної громади». 

 

2. Погодити проєкт рішення Кропивницької міської ради «Про співпрацю з 

територіальними громадами щодо міжбюджетних трансфертів у сфері надання 

послуг з освіти, культури, фізичної культури і спорту для дітей дошкільного та 

шкільного віку, місце проживання яких не зареєстровано на території 

Кропивницької територіальної громади» та винести на розгляд сесії міської ради. 

  

3. Погодити примірну форму договору «Про міжбюджетний трансферт у 

2022 році коштів субвенції з бюджету (назва органу місцевого самоврядування 

(далі ОМС)) до бюджету Кропивницької міської територіальної громади у сфері 

надання послуг з освіти, культури, фізичної культури і спорту для дітей 

дошкільного та шкільного віку, місце проживання яких не зареєстровано на 

території Кропивницької територіальної громади» та винести на розгляд сесії 

міської ради. 
Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 
 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

1. Взяти до відома інформацію, зазначену у листах від 27.01.2022 № 17 та 

від 26.01.2022 № 52/20/01-48 «Про виконання протокольного доручення», п.1,3 

резолютивної частини постійної комісії з питань охорони здоров’я, освіти, 

соціальної політики, культури та спорту від 10.12.2021 протокол № 11 «Про 

співпрацю з територіальними громадами щодо міжбюджетних трансфертів у 

сфері надання послуг з освіти, культури, фізичної культури і спорту для дітей 

дошкільного та шкільного віку, місце проживання яких не зареєстровано на 

території Кропивницької територіальної громади». 

 

2. Погодити проєкт рішення Кропивницької міської ради «Про співпрацю з 

територіальними громадами щодо міжбюджетних трансфертів у сфері надання 

послуг з освіти, культури, фізичної культури і спорту для дітей дошкільного та 

шкільного віку, місце проживання яких не зареєстровано на території 

Кропивницької територіальної громади» та винести на розгляд сесії міської ради. 

  

3. Погодити примірну форму договору «Про міжбюджетний трансферт у 

2022 році коштів субвенції з бюджету (назва органу місцевого самоврядування 

(далі ОМС)) до бюджету  Кропивницької міської територіальної громади у сфері 

надання послуг з освіти, культури, фізичної культури і спорту для дітей 

дошкільного та шкільного віку, місце проживання яких не зареєстровано на 

території Кропивницької територіальної громади» та винести на розгляд сесії 

міської ради. 
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2. СЛУХАЛИ: 

 Шершнюка А.А., який ознайомив присутніх з проєктом рішення міської 

ради № 1018 «Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 

02.02.2021 № 46 «Про затвердження Регламенту Кропивницької міської ради 

восьмого скликання» та запропонував розглянути пункти 1, 7 статті                            

25 Регламенту Кропивницької міської ради.  

Артем Анатолійович повідомив, що даний проєкт рішення підготовлений з 

метою удосконалення організаційної, технічної підготовки до засідань сесій 

міської ради, економії паперу, коштів та враховуючи численні пропозиції 

депутатів і керівників виконавчих органів міської ради щодо надсилання  

депутатам міської ради матеріалів сесії в електронному вигляді на офіційну 

електронну скриньку депутата не пізніше як за п’ять календарних днів до початку 

сесії, за винятком окремих випадків, коли проєкти рішень можуть бути надіслані 

пізніше та зазначив, що відповідно до письмової заяви депутата  про необхідність 

надання йому проєктів рішень у паперовому вигляді, залишається можливість 

отримати матеріали сесії і в паперовому вигляді. 

 

Голова постійної комісії поставила на голосування наступну 

пропозицію: 

Погодити проєкт рішення Кропивницької міської ради № 1018 «Про 

внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 02.02.2021 № 46 «Про 

затвердження Регламенту Кропивницької міської ради восьмого скликання». 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Погодити проєкт рішення Кропивницької міської ради № 1018 «Про 

внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 02.02.2021 № 46 «Про 

затвердження Регламенту Кропивницької міської ради восьмого скликання». 

 

Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Масло Л.Я., яка ознайомила присутніх з доопрацьованим проєктом 

рішенням міської ради № 990 «Про затвердження перспективного плану роботи 

міської ради на 2022 рік» та повідомила, що в даний проєкт рішення включено 

пропозиції виконавчих органів Кропивницької міської ради та секретаря міської 

ради, які планується розглянути у 2022 році на засіданнях постійних комісій 

міської ради та сесіях Кропивницької міської ради. 

Голова постійної комісії поставила на голосування наступну 

пропозицію: 

Погодити доопрацьований проєкт рішення міської ради № 990 «Про 

затвердження перспективного плану роботи міської ради на 2022 рік». 

http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/36067-pr_rish_1018_14-01-2022.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/36067-pr_rish_1018_14-01-2022.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/36067-pr_rish_1018_14-01-2022.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/35884-pr_rish_990_29-12-2021.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/35884-pr_rish_990_29-12-2021.pdf
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Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 
 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Погодити доопрацьований проєкт рішення міської ради № 990 «Про 

затвердження перспективного плану роботи міської ради на 2022 рік». 

4. СЛУХАЛИ: 

Гурського В.В., який ознайомив присутніх з проєктом рішення міської 

ради  №1059 «Про визначення замовника реконструкції стадіону «Юність». 

 

Голова постійної комісії поставила на голосування наступну 

пропозицію: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1059  «Про визначення замовника 

реконструкції стадіону «Юність». 

Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

       Погодити проєкт рішення міської ради № 1059  «Про визначення замовника 

реконструкції стадіону «Юність». 

 

5. СЛУХАЛИ: 

          Костенко Л.Д., яка ознайомила присутніх з доопрацьованим проєктом 

рішення міської ради № 970 «Про організацію пільгового харчування учнів та 

вихованців в закладах освіти та окремі питання щодо організації харчування на 

2022 рік» та повідомила, що даний проєкт рішення розроблено з метою 

соціального захисту дітей, які навчаються в закладах освіти Кропивницької 

територіальної громади, організації пільгового харчування для дітей, батьки 

яких є учасниками АТО (ООС) та інших категорій, для яких на державному рівні 

не передбачено пільгове харчування в закладах  загальної середньої освіти. 

 Лариса Давидівна зазначила, що даним проєктом рішення визначається 

відсоток співфінансування з бюджету територіальної громади на організацію 

сніданків для учнів 1-4 класів непільгових категорій, організацію харчування в 

закладах дошкільної освіти та розміру плати, що вносять батьки або особи, які їх 

замінюють, а також встановлюється режим (кратність) харчування дітей 

пільгових категорій в закладах освіти, що дозволить збільшити кількість учнів  

пільгових категорій і охопити незахищені верстви населення соціальним 

захистом. 

Голова постійної комісії поставила на голосування наступну 

пропозицію: 

http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/35884-pr_rish_990_29-12-2021.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/35637-970-20211214.pdf
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Погодити доопрацьований проєкт рішення міської ради № 970 «Про 

організацію пільгового харчування учнів та вихованців в закладах освіти та 

окремі питання щодо організації харчування на 2022 рік». 

                                     Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 
 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Погодити доопрацьований проєкт рішення міської ради № 970 «Про 

організацію пільгового харчування учнів та вихованців в закладах освіти та 

окремі питання щодо організації харчування на 2022 рік». 

6. СЛУХАЛИ: 

Костенко Л.Д., яка ознайомила присутніх з проєктом рішення міської ради 

№ 974 «Про перейменування закладів позашкільної освіти» (3 заклади) і 

повідомила, що даний проєкт рішення підготовлено у зв’язку з перейменуванням 

міста Кіровограда на місто Кропивницький та перейменуванням вулиць, 

провулків, для того щоб привести у відповідність місцезнаходження юридичних 

осіб, зазначених у пунктах 1, 3, 5 даного рішення і замінити відомості про 

засновника юридичних осіб з «Кіровоградська міська рада» на «Кропивницька 

міська рада». 

Голова постійної комісії поставила на голосування наступну 

пропозицію: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 974 «Про перейменування 

закладів позашкільної освіти» (3 заклади). 
 

Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 974 «Про перейменування 

закладів позашкільної освіти» (3 заклади). 

 

7. СЛУХАЛИ: 

          Костенко Л.Д.,  яка ознайомила присутніх з проєктом рішення міської ради 

№ 975 «Про перейменування закладів позашкільної освіти» (2 заклади) і 

повідомила, що даний проєкт рішення підготовлено для того щоб привести у 

відповідність місцезнаходження юридичних осіб, зазначених у пунктах 2, 4 

даного рішення та замінити відомості про засновника юридичних осіб, з 

«Новенська селищна рада» на «Кропивницька міська рада». 

 

http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/35637-970-20211214.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/35637-970-20211214.pdf
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 Голова постійної комісії поставила на голосування наступну 

пропозицію: 

          Погодити проєкт рішення міської ради № 975 «Про перейменування 

закладів позашкільної освіти» (2 заклади). 

 

Результати голосування: 

«за» – 4(одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

           Погодити проєкт рішення міської ради № 975 «Про перейменування 

закладів позашкільної освіти» (2 заклади). 

 

8. СЛУХАЛИ: 

           Чередніченко Н.Ю, яка представила присутнім інформацію щодо 

діяльності постійної комісії Кропивницької міської ради з питань охорони 

здоров'я, освіти, соціальної політики, культури та спорту за 2021 рік (додається). 

 

   В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 

 

За результатами обговорення голова постійної комісії поставила на 

голосування наступну пропозицію: 

   Взяти до відома інформацію щодо діяльності постійної комісії 

Кропивницької міської ради з питань охорони здоров'я, освіти, соціальної 

політики, культури та спорту за 2021 рік (додається). 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

   Взяти до відома інформацію щодо діяльності постійної комісії 

Кропивницької міської ради з питань охорони здоров'я, освіти, соціальної 

політики, культури та спорту за 2021 рік (додається). 

 

 

 

Голова комісії                         Наталя ЧЕРЕДНІЧЕНКО 
 

 


